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Govori gospod ravnatelj Zmavc iz Maribora. 
Vabimo vinogradnike od blizu in daleč! 

Ložnica pri Velenju. Predsednik občine Lož

nica nam je poslal na naš dopis z dne 11. t. m. 
pojasnilo, v katerem pravi, da občina nima 
142% doklade, ampak je sklenil odbor samo 
100% doklade. S tem popravljamo krivico. Go

spod predsednik nam piše, da je bil naš dopis 
sicer na mestu. 

Nazarje. Tudi naša oddaljena župnija se je 
razgibala. In to se je zgodilo ob priliki 251et

nice župnikovanja g. župnika in svetnika p. 
Kerubin Tušeka. Pretekli teden so se zbrali 
vsi zastopniki cerkvenih in prosvetnih društev 
ter šolska mladina na obširnem šolskem telo

vadišču. Vhod na telovadišče so dekleta zelo 
lepo okrasile. Po odpetem pozdravu Vodopiv

čeve pesmi je nagovoril g. župnika cerkveni 
ključar g. Maks Turnšek. V svojem govoru je 
omenjal neprecenljive zasluge g. župnika za 
farno cerkev tekom 25 let. Vzorno lepoto cer

kve občudujejo vsi tujci. Še letos je dal gosp. 
svetnik prenoviti oltarno sliko, kapelo in pro

čelje. Za .tem pozdravom so posamezni zastop

niki izrazili v svojih govorih udanost svojemu 
župniku in se mu zahvaljevali za njegovo ve

liko, požrtvovalno in nesebično delo tako na 
cerkvenem kakor tudi na kulturnem polju. Po

darjena sta mu bila dva krasna cvetlična šop

ka od Marijine družbe in šolskih otrok z uve

zen J številko 25. Nato je dekliški šolski zbor 
zapel zelo spretno in ljubko dve mladinski pe

smi, nakar je sledila zahvala g. župnika, v 
kateiri je povdarjal, da je to vse izvršil z božjo 
pomočjo. Naglašal je, da je bil prepričan, da 
ta proslava njegove 251etnice ne bo toliko lju

di zbrala. Ob koncu je cerkveni zbor vzorno 
in točno zapel savinjski slavospev »Savinjski 
dol«. Kako imajo župljani radi svojega župni

ka, so pač dokazali najbolj s tem, da so v far

ni cerkvi prav te dni postavili kip sv. Paška

la, velikega častivca sv. Rešnjega Telesa. Saj 
je ravno g. župnik vnet razširjevatelj tega če

ščenja, posebno pri Apostolstvu mož. Dobrovci 
pa so dali preslikati svojo mično podružnico 
prav ob tej priliki. Tudi presvetli g. knezoškof 
so ga za to priliko odlikovali in mu podelili 
naslov: svetnik. Bog živi gospoda župnika in 
svetnika p. Kerubina še mnogo let v prospeh 

I župniji, našemu ljudstvu in društvu! 

Št. Peter pri Mariboru. Sadna kupčija se že 
precej razvija. Kakor vse kaže, se tudi s trgat

tijo ne bo dolgo več čakalo. Vinogradniki se 
naj ne prenaglijo s prodajo vinskega mošta. 
Kupce, ki ponujajo sramotno nizko ceno, naj 
poženejo tja, odkoder so prišli. — Peter Reše

tar se je v zadnjem listu zahvalil bivšemu g. 
banu, da je odstopil. Mi Šemtpeterčani pa se 
zahvaljujemo tistim, ki znajo postaviti 
vsakega na svoje mesto. — Naši pri

jatelji iz bivše JNS in Pof so poslali neres

nično poročilo o prosvetnem taboru, ki se je 
vršil dno 1. septembra, na oblast. Pokazali so 
svojo oliko, pa še bolj svojo podlost. Da jih ni 
sram lažnivcev! 

Ljutomer. Za majorja je napredoval naš ro

jak pogranični kapetan v Novem Selu pri 
Strumici g. Franjo Zacherl, sin učitelja in ka

pelnika. Castitamo! 

Ljutomer. Vinarska podružnica v Ljutomeru 
priredi vinogradniško zborovanje v Ljutomeru 
v nedeljo dne 29. t. m., ob pol devetih dopoldne 
v gostilni g. Resnika. Dogovorili se bomo o ce

nah za novi vinski mošt, o zaščiti ljutomers

kega vina in o drugih potrebah. Razdelile se 
bodo pri tej priliki ^udi^diplome in priznanice. 



Dramje. V nedeljo dne 25. avgusta se je vr

šila v naši župniji redka slovesnost. Obhajali 
smo po več letih pivo sv. mašo, katero je bral 
č. g. pater Debeljak Ludvik iz reda domini

kancev. 
Dramlje. Sadjarska in vrtnarska podružnica 

v Dramijah priredi v nedeljo dne 29. septem

bra in v pondeljek dne 30. septembra splošno 
sadno in cvetlično razstavo. Vabimo vse, ki se 
zanimajo, posebno še interesente, kupce, da 
posetijo našo razstavo in se prepričajo o le

tošnji res izborni kvaliteti sadja v našem sre

zu. Na svidenje! 
Laško. Poleg politične svobode, katero nam 

je prinesla kresna noč, imamo letos hvala Bo

gu tukaj v širši laški okolici zelo ugodno le

tino. Zelo dobro je obrodilo ozimno žito, pred

vsem pšenica. Pa tudi koruza in ajda lepo ka

žeta, posebno če še ne bo nekaj tednov mra

za. Zelo lepo so pa kljub spomladanskemu 
mrazu obrodila jabolka. Sadjerejci so letos 
bogato obdarjeni za svoj trud. Napravilo se bo 
dovolj pijače, pa tudi tako potrebnega denar

ja se bo nekaj skupilo. Z vozmi in košarami 
spravljajo ljudje sadje po več ur daleč do tr

govcev, oziroma do železniških postaj. Tudi 
cena ni ravno preslaba. Od 1 do 2 Din za kg 
Ceno 2 Din dosežejo seveda samo lepo izbra

ne kanadke, katere tukaj lepo uspevajo, ker 
}e mnogo vinogradnih leg. Da zares »čas no

ben ni kmetu ljubši kot jesen«, kakor pravi 
Gregorčič. Spravljanje sadja nas spominja na 
čase, ko je še bilo tukaj okrog veliko vinogra

dov, kateri pa so večinoma uničeni. Sadjar

stvo sedaj nadomešča vinograde. Želimo še 
samo, da bi vlada pri sklepanju trgovskih 
pogodb dosegla znižanje italijanske carine na 
našo govejo živino, kateri so pa cene še ved

no nizke. 
Laško. Dasiravno je že precej časa preteklo 

od petomajskih volitev, vendar so pa naše 
asfaltirane ceste še sedaj od volilne agitacije 
ponesnažene. Še vedno se čila po cesti. »Na 
listi Jevtiča volimo Rosa.« Ljudje pravijo, da 
tega vendar ni gospod kandidat zaslužil, da 
se še seduj tepta njegovo ime. — V Laškem 
smo precej podobni Belgradu. Kakor imajo v 
Belgradu po mestu več ministrskih palač, ta

ko imamo tudi v Laškem kar tri občinske ura

de in sicer za občino Laško, Marija Gradec in 
Sv. Krištof. Smo torej — bognasvaruj — pra

vi federalisti. Ali ne bi kazalo malo centra

lizirati? 
Sv. Pater pod Sv. gorami. Kako priljubljena 

je božja pot na Svetih gorah, priča dejstvo, 
da romarji ne prihajajo samo iz krajev, odko

der se je romalo dosedaj, temveč prihajajo pro

cesije in velike skupine romarjev iz krajev, 
kjer romanje na Svete gore še ni bilo v splo

šni navadi. Tako je letos v dneh 4. in 5. avgu

sta posetilo Svete gore nad 15.000 romarjev, 
v dneh 5. do 8. in 15. 6eptembra pa nad 25.000 
romarjev. Samo v nedeljo dne 8. septembra se 
je zbralo pred prestolom svetogorske kraljice 
nad 15.000 romarjev. Pontifikalno sv. mašo je 
ta dan opravil mil. g. stolni dekan dr. Franc 
Cukala iz Maribora. Vse dni romanje je bilo 
na Svetih gorah dnevno po 15 sv. maš Pripo

mnit pa maramo, da so se te ogromne množice 
zbrale brez organizirane agitacije. Sloves sve

fogorskega svetišča sega danes že preko Mari

bora, prav do severne državne meje, preko 
Ptuja do Ljutomera, na nasprotni strani do 
Celja, v Dravinski kotlini preko Konjic in ča

drnma do zelenega Pohorja, zavzema celo hr

vaško Zagorje ter celo Posavje do Zagreba. 
Svetogorsko romanje se je razvilo v pravo na

rodno romanje in bo kot tako ostalo, ker ni 
nastalo knt kak pojav zadnjih let, temveč po

taka iz davnine in je njegov vznik iskati od 12 
stoletja naprej. Svetogorska božja pot pa še bc 
postala mikavnejša, ko bo uresničen načrt no

vega gospoda župnika, kateri namerava stop

njem a (leto za letom) popraviti starodavne 
zgodovinske cerkvice okoli svetogorskega sve 
tišča, uvesti zadostno razsvetljavo in drugo 
Seveda bo potrebno v to svrho mnogo trudc 
glede denarnih sredstev, a zaupajoč v pomoč 
od zgoraj in darežljivcst romarjev, smemo pri

čakovati, da bo načrt delavnega g. župnika v 
celoti izpeljan. 


